
Forretningsudvalgsmøde den 24. april 2012 
 

Forretningsudvalgsmøde tirsdag den 24. april 2012 kl. 19,30 i AIKC.  

 

Deltagere: Torben Nielsen, Kim Lynggaard, Jeanette Pedersen, Per Lejsgaard og Carl Lau Jensen.  

Jørgen Nielsen deltog i behandling af pkt. 8. 

  

REFERAT  

 

1. Referat af sidste møder den 2o. marts 2012.  

Ad forretn.udv. pkt. 4: PL har ikke hørt fra fodbold om vognordning. TN kontakter SL.  

Ad udv.formænd pkt. 6: KL har endnu ikke hørt Thomas G. om foldere.  

Ad udv.formænd pkt. 6: Deadline til Pramdragervis har Vivi fremrykket til 22/4-12. TN undersøger  

fortsat mulighed og melder tilbage.  

Ad udv.formænd pkt. 4: TN har endnu ikke sammenkaldt relevante udvalg.  

Referater godkendt.  

 

2. Kvartalsregnskab.  

Regnskabet ikke udarbejdet – eftersendes.  

 

3. Tange Sø løbet.  

Forslag om afvikling sammen med Pramdragerfesten blev afvist. Ny dato for afvikling blev fastsat 

til  

søndag den 9. september 2012. Foreslåede udvalgsemner kontaktes.  

 

4. Hjemmesiden/Conventus.  

Der er aftalt introkursus med Kim B. torsdag den 3/5-2012 kl. 19,00 i AIKC med 4-6 deltagere.  

Der skal aftales administratorordning omkring booking. TN afholder møde med Kim B. 25/4-2012.  

 

5. Sponsor.  

TN orienterede om ny aftale med OK omkring benzinsalg. TN har modtaget sponsoraftaler fra 

håndbold.  

 

6. Struktur i sportsudvalgene – nye tiltag – regler ved opstart af nye aktiviteter.  

Udsættes til senere drøftelse.  

 

7. Sidste nyt fra udvalgene.  

KL orienterede om opstart af søsport onsdag den 2. maj, åbent hus den 13. maj og kajakkursus den 

20. maj. Der er god instruktørdækning og der arbejdes med nye sikkerhedsregler.  

CL refererede om forventet afklaring af fremtidig håndboldudvalg inden 1/5-2012.  

CL orienterede om opstart af tennis med orientering/tilmelding den 26. april.  

JP orienterede om trænerproblemer i badminton frem mod næste sæson.  



PL orienterede om mildere vinde i forhold til lånemuligheder i AIKC-udbygningen.  

 

8. Idrætsrådet i Silkeborg Kommune v/Jørgen Nielsen.  

JN orienterede om arbejdet i drætsrådet og udleverede foldere om rådets muligheder for at bistå 

foreningerne. Der er 120 foreninger med 35.000 udøvere under idrætsrådet. JN efterlyste områder 

hvor rådet kunne være behjælpelig og hvor Ans IF kunne bruge rådet. TN erkendte, at der i Ans IF 

nok ikke var den store interesse for idrætsrådet, men det aftaltes, at forretningsfører fremover 

udsender rådets nyhedsbreve til alle udvalgsformænd.  

 

9. Eventuelt.  

PL orienterede om mulig tømning af varmtvandsbassinet for udbedring af utætheder og at repos-  

afmærkning blev vurderet ved samme lejlighed. KL’s ønske om skridsikre måtter kunne ligeledes 

tages op.  

 

 

Næste møde onsdag den 23. maj 2012 kl. 19,30 i AIKC.  

 

 

Carl Lau Jensen  


